
 سربازان متخلف
 كجاي دغدغه هاي فوتبال هستند؟

فوتبال اي��ن روزه��ا دغدغه هاي زيادي دارد. از مس��ائل حاش��يه اي، 
فسادها و مشكلاتي از اين دست گرفته تا مسابقات تيم اميد و حسرت 
المپيكي شدن تيمي كه سال هاي سال است تلاش هايش در اين راستا 
بي نتيجه مانده است، اما در اين وانفسا، دغدغه هاي رئيس فدراسيون 

فوتبال مثل هميشه پرداختن به مسائل حاشيه اي و جنجالي است. 
كفاش��يان البته طي هشت س��ال حضورش روي صندلي رياست اين 
فدراس��يون بارها و بارها ثابت كرده از زدن به جاده خاكي و پرداختن 
به حاشيه ها ابايي ندارد. حتي اگر اين حواشي مسئله اي چون ماجراي 
بازيكنان س��رباز متخلفي باش��د كه تخلف آنها تنها به جامعه فوتبال 
مربوط نمي شود و حق بسياري از جوانان اين مرز و بوم را كه در اقصي 
نقاط كش��ور در شرايطي س��خت مش��غول گذراندن خدمت مقدس 
سربازي هستند، ضايع كرده باش��د؛ سربازان متخلفي كه هيچ كجاي 
دغدغه هاي اين فوتبال پر مشكل نيستند كه كفاشيان اين گونه مصرانه 

در پي مشكلات آنها و گرفتن سند بخشش آنان است. 
بحث بازيكنان سرباز فوتبال، بحث تازه اي نيست؛ بازيكناني كه با دور 
زدن قانون، مرتكب تخلف شدند، اما در پي تمام پيگيري ها هرگز با آنها 
آنگونه كه بايد و با يك مجرم برخورد مي شد،  برخورد نشد و حضور در 
تيم هاي نظامي و محروميت از حض��ور در تيم ملي تنها جريمه اي بود 
كه براي آنان در نظر گرفته شد. مطرح ش��دن گاه و بيگاه اين مسئله، 
 خصوصاً كه با وساطت ها و پا درمياني هاي مسئولان ورزش كشور براي 
بخشيدن آنها براي حضور در تيم ملي همراه مي شود،  به مانند پاشيدن 
نمك به زخم سربازاني است كه بي چون و چرا لباس نظام وظيفه بر تن 
و دوران خدمت خود را بي هيچ چون و چرايي سپري مي كنند يا در حال 
سپري كردن هستند؛ سربازاني كه حتي برخي از آنها در اين راه جان 
خود را هم از دست داده و شهيد شده اند. حال پيگيري بخشش تخلف 
بازيكنان سربازي كه جريمه خاص و سختي هم برايشان در نظر گرفته 

نشده، اجحاف در حق ساير جوانان اين كشور است. 
كفاشيان بار ديگر بي توجه به نوع تخلف اين بازيكنان و جريمه اندكي كه 
براي آنها در نظر گرفته شده، به دنبال جلسه گذاشتن با مسئولان ستاد 
كل نيروهاي مسلح براي بخشش سربازان متخلف فوتبال است. آنهم به 
اين دليل كه برخي از آنها نظر سرمربي تيم ملي را به خود جلب كرده اند. 
رئيس فدراسيون فوتبال البته پيش از اين نيز با اين پا درمياني ها اجازه 
بازي يكي از همين بازيكنان متخلف را گرفته بود؛ بازيكن متخلفي كه 
نه تنها حضورش در تيم ملي كمكي نكرد  كه بعد از بازي هاي تيم ملي 
نيز از بازگش��ت به وطن سر باز زد و همه را به س��خره گرفت. از رئيس 
فدراسيون فوتبال گرفته تا آنهايي كه به قول او اعتماد كرده بودند و از 
همه مهم تر جواناني كه براي حفظ خاك وطن و انجام وظيفه اي كه بر 
دوش آنهاست، از پوشيدن لباس مقدس سربازي طفره نرفتند و حتي 

جانشان را هم در راه انجام اين وظيفه از دست دادند و شهيد شدند. 
جديت رئيس فدراسيون فوتبال در پيگيري اين مسئله اما آنقدر جدي 
است كه بعيد نيست بار ديگر موفق ش��ود رضايت مسئولان ستاد كل 
نيروهاي مسلح را در بخشش اين مجرمان بگيرد، همانطور كه پيشتر نيز 
در رفت و آمدهايش موفق به گرفتن مجوز بازي اين بازيكنان متخلف 
شد. مسئله مهم اين اس��ت كه اگر كفاشيان اين جديت و عزم راسخ را 
در مسائل مهم تر فوتبال از خود نش��ان مي داد،  شايد امروز بسياري از 
مشكلات و معضلات كلان فوتبال حل و فصل شده بود. جريمه اندك 
سربازان متخلف فوتبال و محروم بودن آنها از بازي در تيم ملي مشكل 
اساسي و جدي اين فوتبال نيست، اما كفاشيان چنان عزم راسخي در 
حل آن دارد كه اگر اين عزم راسخ را در ريشه كن كردن فساد در فوتبال 
يا حل مشكلات تيم اميد در آستانه حضور در انتخابي المپيك داشت، 
امروز ش��اهد نتايج درخش��اني در فوتبال بوديم، اما متأسفانه رئيس 
فدراس��يون همواره ثابت كرده كه توجه و علاقه اي خاص به حاشيه ها 
دارد تا اصل ماجرا و كم در اين هشت س��ال به دليل همين علاقه، به 
بيراهه نزده است. ضمن اينكه حل مشكلات سربازان متخلف فوتبال 
مي تواند يك مانور انتخاباتي در اندك روزهاي باقي مانده تا انتخابات 
فدراسيون فوتبال باشد؛ مانوري كه شايد بتواند برخي را راضي كند و 

حمايت هايي را براي كفاشيان در پي داشته باشد. 

دلخورياميدهاازفدراسيونهرروزبيشترميشود
صعود به المپيك در سايه اختلافات! 
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ميگذاردكهآتشاختلافاتمس�ئولانتيمبافدراسيونفوتبال
حسابيشعلهورشدهاس�ت.تاجاييكهمحمدخاكپوردرمراسم
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  اختلافاتكهنه
از بدو ورود محمد خاكپور به تيم اميد اختلافات علني شد. در شرايطي 
كه انتظار مي رفت در اين دوره اميدها با كمترين حاشيه براي رسيدن به 
المپيك بجنگند، اين بار هم با كوله باري از درگيري هاي لفظي، اختلاف 
سليقه و مشكلات اساسي به قطر اعزام مي ش��وند. درست از زماني كه 
سرمربي جديد كارش را شروع كرد، انتقادهاي او نيز از بي توجهي ها و 
كمبودهاي مالي آغاز شد، تا جايي كه حبيب كاشاني، مدير اين تيم بارها 
انتقادهاي تندي عليه فدراس��يون فوتبال مطرح كرد، هرچند كه اين 
انتقادها تغييري در رويه كفاشيان در قبال اميدها ايجاد نكرد. مهم ترين 
نكته اين حاشيه مربوط به اختلافات ريشه دار خاكپور و كفاشيان است. 
س��رمربي تيم اميد در اين مدت بارها تلاش كرد تا توجه هرچه بيشتر 
فدراسيون را به تيمش و شرايط دشوار پيش روي آنها جلب كند. منتها 
آقاي رئيس اهميتي به خواس��ته هاي مطرح شده نكرد. اوج اختلافات 
زماني هويدا شد كه در جشن بدرقه تيم اميد خبري از محمد خاكپور 
نبود. سرمربي صراحتاً حضور كفاشيان را دليل غيبتش در اين مراسم 
عنوان كرد، مراس��مي كه حكم روحيه دادن به ملي پوش��ان را داشت: 
»نمي توانم جايي باشم كه در آن صداقت نباشد. اگر در اين مراسم حضور 
مي يافتم ممكن بود حرفي زده شود كه بخواهم جواب بدهم و مناسب 
نباشد. علاوه بر اين در جايي كه صداقت نباشد ترجيح مي دهم حضور 

نيابم و به دليل اينكه كفاشيان در اين مراسم بود به اين مراسم نرفتم.«
  قراردادبيقرارداد

در فوتبال حرفه اي اع��زام تيم ملي به مس��ابقات بين المللي آن هم با 
سرمربي كه هيچ قراردادي با فدراسيون ندارد، محال است، اما در فوتبال 
ايران هيچ چيز غيرممكن نيست. تيم اميد در قطر سرمربي اي را روي 
نيمكت دارد كه به رغم قوانين فيفا قراردادي با فدراسيون ايران امضا 
نكرده است؛ نكته اي كه يكي از انتقادهاي اصلي خاكپور بود. پس از آنكه 
وزارت ورزش خواستار حل اين مش��كل شد، ديروز فدراسيون فوتبال 
مدعي شد قرارداد خاكپور براساس مبلغ درخواستي اش تنظيم شده اما 
خاكپور آن را امضا نكرده است! ادعايي كه با توجه به مديريت پرحاشيه 

فوتبال ايران در سال هاي اخير باور كردنش واقعاً دشوار است. 
  كدام400ميليونتومان؟

بحران مالي يكي ديگر از مشكلات تيم اميد در راه حضور در مسابقات 
انتخابي المپيك اس��ت. در حالي كه حبيب كاش��اني بارها براي حل 
دغدغه هاي مالي اين تيم از طرق مختلف تلاش كرد، سجادي معاون 
قهرمان��ي وزارت ورزش و جوانان از پرداخ��ت 400 ميليون تومان به 
اميدها خبر داده بود؛ ادعايي كه با واكنش مدير تيم اميد مواجه ش��د. 
كاش��اني ضمن ابراز بي اطلاعي از پرداخت اين مبلغ اظهار داشت كه 
كمك 132 ميليون توماني كميته ملي المپيك هم با گذش��ت چهار 
ماه هنوز به دستشان نرسيده است. اين در حالي است كه ديروز مناف 
هاشمي، معاون توسعه منابع و پشتيباني وزارت ورزش مدعي شد مبلغ 

400 ميليون تومان به حساب فدراسيون واريز شده است. 
  كرشوتيماميدرودررويهم

مسئولان تيم اميد بارها از بي توجهي سرمربي تيم ملي بزرگسالان انتقاد 
كرده اند. علاوه بر اين، آنها معتقدند كه برنامه هاي كارلوس كرش به ضرر 
اميدها بوده است. در اين بين محمد مايلي كهن، منتقد هميشگي سرمربي 
پرتغالي، پيش از اعزام تيم باز هم عليه كرش موض��ع گرفته و از حضور 
نمايشي او در مسابقات انتخابي كرش انتقاد كرد. طبق اعلام فدراسيون 
كرش در قطر بازي هاي تيم اميد را زير نظر خواهد داشت. نظارت كرش بر 
عملكرد اميد، همان موضوعي است كه مايلي كهن و خاكپور به شدت به 
آن اعتراض دارند و هيچ بعيد نيست در جريان مسابقات شاهد تنش هاي 
جديدي نيز باشيم. همچنين برخي شايعه كرده اند كه حضور نداشتن 
ل ژيونرها همراه تيم اميد در قطر به صحبت اين بازيكنان با كرش ربط دارد.

يك سال از روزهايي كه علي كفاشيان توانست با 
ريش گرو گذاشتن مجوز حضور فوتباليست هاي 
متخلف و س��رباز فراري را براي حضور در تيم ملي 
براي بازي در جام ملت هاي آسيا بگيرد، مي گذرد. 
اعتماد آن روزهاي مس��ئولان ستاد كل نيروهاي 
مسلح به قول علي كفاشيان، با خلف وعده مهرداد 
پولادي و بازنگشتش به ايران نشان داد كه در اين 
پرونده اهمال با فوتباليست هايي كه با مدرك جعلي 
كارت پايان خدم��ت گرفته اند، ج��واب معكوس 
دارد. اين در حالي بود كه همان روزها مردم و افكار 
عمومي مقابل اين تصميم موضع گرفتند و آن را 
مماشات با مجرماني دانستند كه با دهن كجي به 

قوانين كشور، از زير بار خدمت زير پرچم جمهوري 
اسلامي فرار كرده اند. البته بيشتر اين فوتباليست ها 
با باطل شدن كارت پايان خدمتشان، در فصل جديد 
ليگ برتر به تيم هاي نظامي رفتند و با توجه به جرم 
جعل اين بازيكنان و پرونده آنها در دس��تگاه هاي 
قضايي، ستاد كل نيروهاي مس��لح اعلام كرد اين 
بازيكنان با توجه به جرمش��ان تا پايان پشت سر 
گذاش��تن دوران سربازي ش��ان، اجازه حضور در 
تيم ملي را ندارند. هر چند خيلي ها اعتقاد داشتند 
اين فوتباليس��ت ها با توجه به جرمي كه مرتكب 
شده اند بايد به پادگان ها اعزام مي شدند اما همين 
كه به چنين فوتباليست هاي متخلفي اجازه بازي 

در تيم ملي نداده شد، با استقبال مردمي روبه رو شد 
كه معتقد بودند با توجه به جريحه دار شدن افكار 
عمومي، اين فوتباليست هاي سرباز فراري لياقت 

پوشيدن پيراهن تيم ملي را ندارند. 
    

اما اين پايان كار نبود، با توجه ب��ه اصرار كرش بر 
اس��تفاده از اين بازيكنان در تيم ملي، لطف ستاد 
كل نيروهاي مسلح در حق فوتباليست هاي سرباز 
فراري، مسئولان حامي شان را متوقع تر كرد تا جايي 
كه از علي كفاشيان، رئيس فدراسيون فوتبال گرفته 
تا محمود گودرزي، وزير ورزش به عنوان حاميان 
اين بازيكنان مج��رم، پا را فراتر از اختياراتش��ان 

گذاشتند و با نامه نگاري با ستاد كل نيروهاي مسلح 
خواهان اجازه حضور اين بازيكنان در تيم ملي شوند! 
البته اين درخواست با واكنش قاطعانه ستاد كل 
نيروهاي مسلح روبه رو شد و آنها رسماً اعلام كردند 
محروميت اين بازيكنان براي حضور در تيم ملي 
بخشيده نخواهد شد. با اين وجود به نظر مي رسد 
علي كفاشيان نااميد نش��ده و همچنان به دنبال 
گرفتن بله از ستاد كل است. به همين خاطر هم بعد 
از چندين بار نامه نگاري رئيس فدراسيون فوتبال 
در حمايت از فوتباليس��ت هاي متخلف و گرفتن 
وقت جلس��ه با مسئولان س��تاد نيروهاي مسلح، 
ديروز خبري منتش��ر ش��د كه پس از اصرار زياد 
كفاشيان، سرانجام مسئولان ستاد كل نيروهاي 
مسلح پذيرفته اند تا حرف هاي رئيس فدراسيون 

فوتبال را در اين رابطه بشنوند. 
به همين خاطر قرار است كفاشيان  با امير سرتيپ 
باقري، معاون نيروي انساني س��تاد كل نيروهاي 
مسلح ديدار  كند،  با اين حال تلاش رئيس فدراسيون 
ديدار با فيروزآبادي، رئيس ستادكل نيروهاي مسلح 
است تا در اين جلسه توضيحات لازم در اين خصوص 

به وي ارائه شود. 
    

در حالي خبر جلسه كفاشيان با مسئولان ستاد كل 
نيروهاي مس��لح ديروز منتشر شد كه بعيد به نظر 
مي رسد س��تاد كل نيروهاي مسلح در تصميمش 
در اين رابطه تجديد نظر كند. امير سرتيپ باقري، 
معاون س��تاد كل نيروهاي مس��لح در گفت وگو با 
»جوان« مي گويد: »قرار شد بيايند تا حرف هايشان 
را در اين زمينه بشنويم و بعد از آن تصميم خواهيم 
گرف��ت.« در حالي امير س��رتيپ باقري همه چيز 
را به بعد از جلس��ه موكول مي كند كه سردار باران 
چشمه، رئيس سازمان تربيت بدني نيروهاي مسلح 
در گفت وگو با »جوان« هر گونه تجديدنظر را بعيد 
مي داند: »هر چند مس��ئولان فدراسيون بر صدور 
مجوز براي بازي در تيم ملي براي فوتباليست هاي 
متخلف اصرار دارند، اما بعيد مي دانم كه در اين باره 
تصميم جديدي گرفته شود و اين بازيكنان همچنان 
از ب��ازي در تيم ملي محروم خواهند بود.« س��ردار 
كمالي، معاون نيروهاي انساني ستاد كل نيروهاي 
مس��لح هم در گفت وگو با »ج��وان« مي گويد: »با 
توجه به پرونده اين بازيكنان در مراجع قضايي، پاي 
تصميمان براي بازي نكردن فوتباليست هاي متخلف 

در تيم ملي، قرص و محكم ايستاده ايم.«
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زمان حاشيه سازي براي تيم اميد نيست
تيم اميد در حالي راهي امارات مي ش��ود 
تا آخري��ن بازي تداركات��ي اش را در اين 
كش��ور برگزار كند كه به نظر مي رس��د 
همچنان اختلافات كادر فني و فدراسيون 
فوتبال همچنان ادامه دارد، اين در حالي 
است كه تيم اميد تمام عزم خود را جزم 
كرده تا بعد از 40 س��ال به المپيك برود. 
البته پرداختن به اين موضوع و حواش��ي 
اختلافات سرمربي اميد و كفاشيان خيلي 
به صلاح نيست؛ چراكه تيم اميد در حال حاضر در مقطع حساسي قرار 
گرفته اس��ت. تا به حال اميدها اردوها و تورنمنت هاي بسيار خوبي را 
پشت سر گذاشته اند و بسيار حيف است كه يك سري حواشي بخواهد 
تيم را تحت تأثير قرار دهد. الان زمان انتقاد نيست زمان سپري شده و 
همه منتظر ماحصل تيم اميد هستند. هزينه هاي بسياري از بيت المال 
صرف امور تيم اميد مي شود،  پس نبايد الان كه زمان نتيجه گيري است 
يك عامل مانع المپيكي شدن تيم اميد شود. اختلاف نظر در همه جا 
وجود دارد، اما خوب است كه الان ما به آن دامن نزنيم. درست است كه 
گفته مي شود خاكپور در مراسم خداحافظي تيم اميد به خاطر حضور 
كفاشيان حاضر نشده، اما اين مسئله يك مسئله شخصي است و نبايد 
با تيم اميد گره بخورد. آنچه مهم است اينكه اين تيم بايد به المپيك راه 
پيدا كند تا اين طلسم شكسته شود. به نظر من اين بهترين تيم اميد با 
بهترين امكانات است. هيچ دوره اي اين قدر فدراسيون پشت تيم اميد 
نايس��تاده بود. اردوهاي خيلي خوبي برگزار شد كه در تاريخ تيم اميد 
بي س��ابقه بود. حتي تيم براي خروج و ورود تمام بازيكنانش با مشكل 
مواجه نشد. يك بار مشكل مالي نداشتند و همه چيز را با برنامه ريزي 
خوبي كه صورت گرفته شده بود، در اختيار داشتند. به هر حال مسيري 
كه اميدها در پيش گرفته اند، مس��ير المپيك اس��ت مگر اينكه اتفاق 
جديدي در تيم بيفتد هر چند س��ردار آزم��ون و جهانبخش را هم در 
اختيار ندارند اما آنقدر بازيكنان با تجربه دارد كه مي توانند جاي اينها را 
پر كنند. همان طور كه گفتم الان پيش كشيدن مباحث حاشيه اي اميد 
اصلًا به صلاح نيس��ت. تيم بايد تا چند روز ديگر در مسابقات انتخابي 
المپيك در قطر شركت كند، پس چه بهتر با فراغ خاطر مسابقاتش را 

انجام دهد تا صعود ما پس از اين همه سال صورت گيرد. 
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پورحيدري از بيمارستان مرخص شد
منصور پورحيدري، پيشكسوت استقلال كه چندي پيش در بيمارستان بستري 
شده بود، پس از بهبودي نسبي از بيمارستان مرخص شد. وي براي ادامه مراحل 

درماني اش بايد زير نظر پزشكان باشد، اما در منزل استراحت مي كند. 
-------------------------------------------------------------
كسب سهميه المپيك اولويت فدراسيون تنيس  روي ميز

مهرداد علي قارداش��ي، رئيس فدراس��يون تنيس روي ميز كسب سهميه 
المپيك و حضور در رقابت هاي جهاني را اولويت اين  فدراسيون خواند: »در 
اين مدت تغيير عمده اي در بخش��ي از برنامه ها كه داراي اولويت هستند، 
داده نمي ش��ود. براي مثال در حال حاضر كسب سهميه المپيك از جمله 

اولويت هاي فدراسيون تنيس روي ميز به شمار مي رود.«
-------------------------------------------------------------

تلاش دووميداني كاران براي قهرماني آسيا
اردوي تيم ملي دووميداني از امروز در ورزشگاه آفتاب انقلاب تهران آغاز 
مي شود تا ملي  پوشان براي حضور در رقابت هاي داخل سالن آسيا آماده 
شوند و تا س��وم بهمن ادامه دارد. مسابقه هاي دووميداني داخل سالن 

آسيا از 30 بهمن تا دوم اسفند در دوحه قطر برگزار مي شود. 
-------------------------------------------------------------

استفاده از آزادي براي عموم آزاد شد
با پيش��نهاد مديريت مجموعه ورزش��ي آزادي و موافقت شركت توسعه و 
نگهداري اماكن ورزش��ي كش��ور، از اين پس عموم علاقه مندان به ورزش 

مي توانند از بسياري از امكانات مجموعه ورزشي آزادي استفاده كنند.

  چـهـره ها/ وحيد صابري 

شيوا نوروزي

88498432سرويس ورزشي

باشگاه ها مقصر  ناآرامي سكوها 
هر چند كم شده، اما باز هم روي سكوها 
رفتارهاي غير ورزشي و انواع توهين ها 
را از برخ��ي تماش��اگرنماها مي بينيم. 
اس��ماعيل حس��ن زاده، رئيس كميته 
انضباطي با اشاره به اينكه با كوچك ترين 
اين تنش ها، باشگاه ها جريمه مي شوند، 
گفت:»از شروع فصل تاكنون، باش��گاه هايي كه تماشاگرانشان 
تخلف ك��رده و مخصوصاً اقدام به فحاش��ي به هر ف��ردي اعم از 
بازيكنان، داوران، مقامات برگزاركننده و عوامل تيم ها كرده اند، 
جريمه ش��ده اند. هميش��ه تأكيد داش��ته ام كه بخش مهمي از 
ناآرامي ها در روي سكو ها نشئت گرفته از سوي مقامات مسئول 
در باشگاه ها است و حتي برخي از مصاحبه ها مي تواند تأثير بسيار 

زيادي براي تماشاگران در پي داشته باشد.«

لغو شدن اردوي تيم ملي خيلي بد است
اردوي تي��م ملي وزنه ب��رداري در حالي 
به خاطر مس��ائل مالي تعطيل شده كه 
انتقادات زياد وزنه برداران المپيكي را در 
پي داشته است. كيانوش رستمي، نايب 
قهرمان وزنه برداري جهان گفت: »اردوي 
تيم ملي دوباره لغو شده و اين خيلي بد 
است. در المپيك همه از تيم ملي وزنه برداري انتظار دارند و پس 
از آن مي گويند چرا وزنه برداري خوب كار نكرد؟ چرا آقاي X وزنه 
را انداخت؟ چرا وزنه ها خوب انتخاب نشدند؟ به نظرم اردوي تيم 
ملي بايد يك سال قبل از المپيك شروع شود. الان معلوم نيست 
ورزشكاران ما كجا هستند و چكار مي كنند. مهم تر از همه كنترل 
دوپينگ ورزشكاران اس��ت. اگر خدايي ناكرده دوپينگ چند نفر 

دربيايد تيم ايران شايد نتواند به المپيك برود.«

با برنامه ريزي به سمت المپيك مي رويم 
الهه احم��دي براي چهارمين م��اه متوالي 
توانس��ت در آخرين رنكينگ اعلام ش��ده 
از سوي فدراس��يون جهاني تيراندازي، در 
صدر رنكينگ تفنگ بادي 10 متر زنان قرار 
بگيرد. او كه در ح��ال حاضر تمرينات خود 
را براي المپيك ريو پشت س��ر مي گذارد، 
مي گويد:››طبق برنامه هايي كه برايمان در نظر گرفته ش��ده تمرين 
مي كنيم تا بتوانيم در بهترين وضعيت در ريو تير بزنيم. البته احتمالاً لغو 
برخي برنامه ها به دليل هزينه هاي زياد وجود دارد، اما با تمام توان تمرين 
مي كنيم تا بتوانيم در المپيك نتيجه بگيريم. تا قبل از المپيك در دو، سه 
تورنمنت مهم شركت خواهيم كرد تا بتوانيم در بهترين وضعيت در ريو 
تير بزنيم.« احمدي در حالي خود را براي المپيك ريو آماده مي كند كه 

در المپيك لندن توانسته بود به مقام ششمي دست يابد.

دنيا حيدري

هومن افاضلي

كارشناس فوتبال

سرنوشتسربازهايفوتباليستمتخلفدرگفتوگوي»جوان«بامسئولانستادكلنيروهايمسلح

سرباز فراري ها راهي به تيم ملي ندارند
سعيد احمديان

    گزارش

دوچرخه سواري از جمله رشته هايي است كه مي تواند با حضور در 
المپيك، تجربه بالايي از رقابت ب��ا ركابزنان برتر دنيا را براي خود 
دست و پا كند. حضور در المپيك مي تواند اين نويد را بدهد كه با 
كسب تجربه مي توان به فكر كس��ب مدال در المپيك  هاي بعدي 
هم بود. بر همين اساس قطعي شدن سه س��هميه المپيك براي 
دوچرخه س��واري ايران خبري بود كه نوي��د موفقيت  هاي بعدي 

و روزهاي خ��وب را براي دوچرخه س��واري مي ده��د.  ميرصمد 
پورسيدي با قرار گرفتن در رتبه نخس��ت رنكينگ آسيا در سال 
2015 و صدرنشيني تيم پيشگامان ايران در بخش تيمي به طور 
رسمي سه سهميه براي كشورمان را قطعي كردند. اتحاديه جهاني 
دوچرخه سواري با اعلام اين خبر، كسب س��ه سهميه حضور در 

المپيك ريو براي دوچرخه سواري ايران را نيز اعلام كرد. 

براي منافع خودشان ما را خراب مي كنند 
حاش��يه  هاي تيم ملي بوكس تمامي ندارد، بع��د از موضع گيري  هاي 
فدراسيون نش��ينان عليه دو ملي پوش كه بدون هماهنگي عازم س��فر 
شده اند، حالا سجاد محرابي يكي از اين ملي پوشان با انتقاد از وضعيت 
حاكم بر تيم ملي و برخي ملي پوشان مي گويد: »ما با اجازه مربي تيم و نايب 
رئيس فدراسيون و مدير تيم  هاي ملي اردو را ترك كرديم، متأسفانه برخي 
حاضرند حتي دوستان خودشان را خراب كنند تا به منافعشان برسند.« 

مشكل سربازي ندارم 
ارسلان كاظمي، بازيكن تيم بسكتبال ثامن مشهد با بيان اينكه 
قسمت نبود مقابل نيروي زميني بازي كنم، گفت: »هيچ مشكلي 
در خصوص سربازي و بازي كردن در تيم ثامن مشهد ندارم و به 
دليل فرستاده نشدن نامه اي كه قرار بود به فدراسيون ارسال شود، 
اين موضوع پيش آمد. اميدوارم به زودي براي ثامن بازي كنم و 

تمام تلاش مان را براي اين تيم به كار مي گيريم.«

3 سهميه المپيك دوچرخه سواري قطعي شد

تلاشهايعليكفاشيانبرايگرفتنمجوزبازيدرتيممليبرايفوتباليستهاي
سربازفراريكهبامداركجعليكارتپايانخدمتگرفتهاند،تماميندارد.اوبا
وجوداينكهچندينبارازمسئولانستادكلنيروهايمسلحنهشنيدهاست،بار
ديگربرخلافخواستهافكارعموميبربخششاينبازيكنانمجرماصرارداد.
درهمينزمينهطبقآخرينخبر،قراراستاينهفتهعليكفاشيانبهچهارراه

قصربرودوباحضوردرستادكلنيروهايمسلحآخرينرايزنيهارابرايبخشش
اينسربازانانجامدهد،ايندرحالياستكهمسئولانستادكلنيروهايمسلح
بااحترامبهافكارعمومي،بخششفوتباليستهايسربازفراريراباتوجهبه
جرميكهاينبازيكنانانجامدادهاند،بعيدميدانندوميگوينداينبازيكنان
تاپايانزمانخدمتش�اناجازهپوش�يدنپيراهنمقدستيممليراندارند.

خداحافظي اسطوره ليكرز از دنياي بسكتبال
كوبي برايانت، فوق ستاره و اسطوره تيم بسكتبال لس آنجلس ليكرز با انتشار 
بيانيه اي احساسي اعلام كرد كه پايان فصل بازنشسته مي شود: »از زماني 
كه جوراب هاي پدرم را در هم پيچيده و با آن شوت هاي لحظه آخر خيالي 
مي زدم، مي دانستم به شدت عاشق بسكتبال هستم اما هيچ وقت پايان راه را 
تصور نمي كردم. در هر سالني به دنبال هر توپ سرگرداني براي تو دويدم. تو به 
يك پسر شش ساله رؤياي ليكرز دادي. ولي اين آخرين قطره هاي توانم است 
كه در اين فصل ارائه مي دهم. ديگر وقت خداحافظي است. من هميشه همان 
كودكي خواهم ماند كه جوراب هاي پدرش را به هم مي پيچاند، سطل آشغال 

در گوشه اتاق، 5دهم ثانيه باقيمانده، توپ در دستان من:5، 4، 3، 2، 1«

فقط در ليگ كاراته وان مبارزه مي كنم 
امير مهديزاده، عضو تيم ملي كاراته گفت: »با شرايطي كه در ليگ كاراته 
وجود دارد، ترجيح مي دهم قيد حضور در اين مسابقات را بزنم و فقط 
به فكر مبارزه در ليگ جهاني باشم تا براي مسابقات قهرماني جهان در 
اتريش آماده شوم. در همين راستا اگر شرايط فراهم شود اوايل بهمن ماه 
به فرانسه مي رويم تا با حضور در ليگ  هاي كاراته وان هم رقبا را ارزيابي و 
هم تمرين و مبارزه كنم تا براي مسابقات قهرماني جهان آماده شوم.« 

فريدون حسن
   منهاي فوتبال

ايران پيشرفته و با مردمي انسان دوست است 
كار بسيار دشوار است و راه بسيار سخت، اما بسكتبال ايران هنوز براي صعود در المپيك 
ريو شانس دارد، هر چند بسيار كم. درك بائرمن سرمربي تيم ملي ايران اين وضعيت را 
بهتر از هر شخص ديگري مي فهمد. او كه در آلمان كارنامه اي درخشان از خود به جاي 
گذاشته در آسيا نتوانس��ت ايران را در نبرد با بسكتبال چين مستقيم راهي المپيك 
كند، حالا بايد در رقابت  هاي فوق العاده دشوار انتخابي المپيك با شاگردانش به ميدان 
برود. سرمربي تيم ملي بسكتبال كش��ورمان در گفت وگو با يك سايت آلماني در 
خصوص شرايط ايران گفت: »بايد بگويم تصويري كه ما آلماني ها از ايران 
داريم تا حد بسيار كمي درست اس��ت. ايران چهره اي كاملًا پيشرفته 
دارد. ترافيك در تهران مثل همه شهرهاي بزرگ دنيا سنگين است. 
مردم در ايران رفتار دوستانه اي دارند و قابل احترام هستند. من در 
مدتي كه در ايران بودم بدون كوچك ترين رنجش و اذيتي راحت 
بودم؛ البته ايران يك كشور مس��لمان است و طبيعي است كه 
براي ما محدوديت هايي وجود دارد.«  بائرمن همچنين در مورد 
قرارداد جديد با فدراسيون بس��كتبال ايران گفت: »يك هدف 
كوتاه مدت براي المپيك ريو و يك هدف بلندمدت براي ساختن 

يك تيم جوان براي جام جهاني 2019 چين داريم.«

بي پولي كارد را به استخوان كشتي رساند 
وقتي حرف المپيك به ميان مي آيد، ناخودآگاه تمام ذهن ها و حواس ها به سمت كشتي 

برمي گردد، كشتي پرافتخارترين ورزش ايران در بزرگ ترين آوردگاه ورزش دنياست؛ 
رشته اي كه اميد اول و آخر ورزش ايران در المپيك ريو است، اما حال و روز اين روزهاي 
كشتي چندان جالب نيست، وضعيت بد مالي و نداشتن پول كافي مثل تمام رشته  هاي 
المپيكي كشتي را نيز آزار مي دهد و اين مسئله تا حدي پيش رفته كه حالا كارد به 

استخوان رسيده و صداي دو تن از كهنه كاران و المپيك ديده  هاي كشتي ايران 
را درآورده است.منصور برزگر مي گويد: »از مسئولان وزارت ورزش انتظار 

مي رود صادق باشند. از رئيس جمهور مي خواهم دستور دهد در اين مدت 
باقيمانده نگاه به رشته  هاي مدال آور متفاوت شود. محمدبنا اگر اعتراضي 
هم مي كند از سر دلسوزي است. مس��ئولان مي توانند حداقل با روي 
گشاده و يك ديدار دوس��تانه به المپيكي ها روحيه دهند.«  حسين 
ملاقاسمي، عضو ش��وراي فني تيم  هاي ملي نيز مي  گويد: »در سال 
المپيك، بودجه دريافتي فوتبال از ورزش  هاي المپيكي بيشتر است. 

اين روزها آنچه به جايي نرسد، فرياد است. پيشنهاد مي كنم كه مسئولان 
ورزش در اين شرايط به صورت شفاف واقعيت ها را به ورزشكاران و مربيان 

بگويند و بدانند همراهي و همدلي بيشتر جواب مي دهد.« 


